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 ZÁPIS 
z 2. veřejného zasedání Zastupitelstva města Šlapanice, 

konaného dne 18. února 2015 

__________________________________________________________________________________ 

 
Přítomni: viz prezenční listina 
 
Návrh programu jednání:   

1. Zahájení 

2. Jmenování zapisovatele a sčitatele 

3. Určení ověřovatelů zápisu 

4. Schválení programu jednání 

5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 

6. II/430 Podolí úprava křižovatky – smlouva ev. č. OST-2014-15 

7. Kupní smlouva na prodej nemovité věci se zřízením věcného břemene č. KS-2015-

01, pozemek p. č. 413, k. ú. Šlapanice u Brna 

8. Kupní smlouva č. KS-2015-02 

9. Dodatek č. 1 plánovací smlouvy č. OISM 68/2010 

10. Schválení politika Projektu Zdravé město a místní Agendy 21 (MA21) 

11. Projekt Zdravé město (PZM) a místní Agenda 21 (MA21) – Hodnotící zpráva za rok 

2014, Plán zlepšování na rok 2015 

12. Dodatek č. 2 plánovací smlouvy se společností Brněnská pole Invest, s.r.o. 

13. Volba člena finančního výboru 

14. Informace o provedených rozpočtových opatřeních 

15. Rozpočtové opatření č. 2/2015 

16. Informace ST, MST, TAJ 

17. Informace z výborů zastupitelstva 

18. Diskuse členů ZM 

19. Diskuse občanů 

20. Závěr 

 
ad 1. Zahájení 
Starostka zahájila 2. veřejné zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 17:00 hodin a 
přivítala přítomné zastupitele a občany. Dále konstatovala, že v kinosále je přítomno 20 
členů zastupitelstva. Chybí pan Jiří Kopeček. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Dále 
oznámila nahrávání průběhu zasedání, které bude vysíláno na webových stránkách města 
Šlapanice a upozornila, že se bude jmenovitě hlasovat. Občané se mohou též vyjadřovat 
k jednotlivým bodům v průběhu projednávání. 
 
 
 
ad 2. Jmenování zapisovatele a sčitatele  
Zapisovatelkou jmenována paní Štěpánka Benadová; sčitatelkou paní Bc. Milada Havlínová. 
 
 
 
 ad 3. Určení ověřovatelů zápisu 
Starostka – za ověřovatele zápisu určeni zastupitelé: Ing. Zdeněk Kadlc a pan Tomáš Sova.  
Oba ověřovatelé projevili souhlas s návrhem.  
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ad 4. Schválení programu jednání 
Starostka seznámila s návrhem programu v souladu s pozvánkou, předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací, zveřejněnou na úřední desce. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje program jednání dle zaslané pozvánky. 
Hlasování: 20 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
PRO hlasovali: 
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Petr, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, 
Klaška Michal, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Zdeněk, Novák Svatopluk, 
Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, Trněná 
Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
 
ad 5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 
Starostka -  z minulého zasedání vzešel jeden úkol – zaslání písemné odpovědi panu Ing. 
arch. Klaškovi, což bylo splněno.  
Horák Pavel – v jaké fázi je „zpracování metodiky pro povinné informování zástupců města 
pověřenými osobami pro zastupování města formou pravidelných informačních schůzek 
nebo informačních zpráv“ (usnesení bodu č. 11, 20. ZM)? 
Starostka – poděkovala za upozornění; usnesení bude projednáno na  jednání rady města. 
Ing. Zmeškal – podotkl, že předsedové výborů a komisí z minulého volebního období 
nepředali nově nastupujícím žádné informace či úkoly. 
 
Pozn.: V 17:05 se dostavil pan Jiří Kopeček, přítomno 21 zastupitelů. 
 
 
  
ad 6. II/430 Podolí úprava křižovatky – smlouva ev. č. OST-2014-15 
Starostka  

- ke schválení předložena trojstranná dohoda mezi městem Šlapanice, obcí Podolí a 
Správou a údržbou silnic Jihomoravského kraje, která zahrnuje přípravnou fázi, 
zadání veřejné zakázky na stavební práce, realizaci stavby a vzájemnou koordinaci; 
součástí je též rozdělení stavebních objektů a jejich financování 

- rada města navrhuje revokaci smlouvy z důvodu změny v počtu členů hodnotící 
komise na 7 členů - bod 5.3 e).  

p. Zycháček  
- připomněl, že na minulém ZM byl požadavek ze strany koalice na zasílání 

podepsaných podkladových materiálů  
MS  

- způsob zasílání podkladů byl konzultován s tajemníkem úřadu – není nikde 
stanoveno, že musí být podepsány 

- záměrem je umožnit zastupitelům vyhledávání v textu 
Starostka  

- není problém posílat podepsané materiály 
- doplnila, že Rada Jihomoravského kraje zařadila tuto akci mezi významné stavby 

s provedením ještě v letošním roce.  
Návrh usnesení: 
ZM revokuje usnesení bodu 17 z 19. zasedání ZM  dne 25.06.2014 ve věci schválení 
smlouvy č. OST-2014-15 mezi Obcí Podolí, Městem Šlapanice a SÚS JMK na akci 
„II/430 Podolí úprava křižovatky.“ 
ZM schvaluje smlouvu č. OST-2015-02 mezi Obcí Podolí, Městem Šlapanice a SÚS JMK 
na akci „II/430 Podolí úprava křižovatky.“ 
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Hlasování: 21 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
PRO hlasovali: 
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Petr, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, 
Klaška Michal, Kopeček Jiří, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Zdeněk, Novák 
Svatopluk, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Šudák 
Vítězslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
 

ad 7. Kupní smlouva na prodej nemovité věci se zřízením věcného břemene č. KS-
2015-01, pozemek p. č. 413, k. ú. Šlapanice u Brna 
Starostka 

- jedná se o prodej svažitého pozemku z vlastnictví města do vlastnictví manželů 
Sýkorových 

- součástí je bezplatné věcné břemeno – stezka 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. KS-2015-01 na prodej pozemku p. č. 413, o výměře 435 
m2, v k. ú. Šlapanice u Brna, se zřízením věcného břemene - služebnosti stezky, 
z vlastnictví prodávajícího města Šlapanice do vlastnictví kupujících. Kupní cena ve 
výši 100.000 Kč byla stanovena dohodou.  

Hlasování: 21 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   

PRO hlasovali: 
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Petr, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, 
Klaška Michal, Kopeček Jiří, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Zdeněk, Novák 
Svatopluk, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Šudák 
Vítězslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 8. Kupní smlouva č. KS-2015-02 
Starostka  

- část investiční akce „Klidová zóna podél břehu Říčky ve Šlapanicích“ byla realizována 
na pozemcích ve vlastnictví státu s právem hospodaření Povodí Moravy 

Ing. Zmeškal 
- jaký je důvod řešení nyní, přitom akce je již skončena 

Horák Pavel 
- je to v pořádku 
- doporučuje doplnit do textu „Povodí Moravy, s. p.“ 

Starostka 
- je to běžný postup, částka byla původně vyšší. 

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje kupní smlouvu č. KS-2015-02 na koupi pozemků parcelní číslo 223/18 
a 223/19 v k.ú. Šlapanice u Brna, a to z vlastnictví prodávajícího Povodí Moravy, s p., 
do vlastnictví kupujícího města Šlapanice. Kupní cena ve výši 357.760 Kč byla 
stanovena na základě znaleckého posudku. 
Hlasování: 21 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL   
PRO hlasovali: 
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Petr, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, 
Klaška Michal, Kopeček Jiří, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Zdeněk, Novák 
Svatopluk, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Šudák 
Vítězslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
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Návrh byl přijat. 
 
 
ad 9. Dodatek č. 1 Plánovací smlouvy č. OISM 68/2010 
Starostka  

- s firmou FUTURE Base byla uzavřena plánovací smlouva na realizaci výstavby 
rodinných domů na ulici Sušilova 

- požádali o uzavření dodatku z důvodu převodu staveb a zařízení do vlastnictví 
správců sítí úplatným převodem - za 1 Kč 

- komunikace na soukromých pozemcích se nebude převádět městu (tudíž město 
nebude provádět údržbu)  

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Dodatek č. 1 plánovací smlouvy č. OISM 68/2010 se společností FUTURE 
Base, spol. s r.o. 
Hlasování: 11 PRO – 4 PROTI – 6 SE ZDRŽELO  
PRO hlasovali: Hermann Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček Jiří, 
Migdauová Kateřina, Růžička Radek, Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, Trněná Michaela, 
Zmeškal Pavel 
PROTI hlasovali: Sova Tomáš, Novák Svatopluk, Burianová Jiřina, Zycháček Jan 
ZDRŽELI SE hlasování: Riegerová Gabriela, Novák Zdeněk, Vavro Ivan, Králová Marie, 
Horák Pavel, Horák Petr 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 10. Schválení politika Projektu Zdravé město a místní Agendy 21 (MA21) 
Starostka 

- v roce 2013 se město zařadilo do Projektu Zdravé město; projekt je koncipován 
dlouhodobě 

- hlavním cílem je udržitelný rozvoj zdraví a kvality života ve městě, zlepšení 
komunikace úřadu s občany, spolupráce s místními organizacemi, udržování a 
zlepšování životního prostředí, získávání externích finančních zdrojů, 
environmentální výchova a osvěta 

- partnerem pro koordinátora a komisi RM je politik Zdravého města, který je ustanoven 
radou a zastupitelstvem města 

- rada města doporučila člena rady Jiřího Kopečka.  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje jako nového politika pro Projekt Zdravé město Šlapanice Jiřího Kopečka 
– člena Rady města Šlapanice. 
Hlasování: 21 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
PRO hlasovali: 
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Petr, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, 
Klaška Michal, Kopeček Jiří, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Zdeněk, Novák 
Svatopluk, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Šudák 
Vítězslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Návrh byl přijat. 
 
 
ad 11. Projekt Zdravé město (PZM) a místní Agenda 21 (MA21) – Hodnotící zpráva za 
rok 2014, Plán zlepšování na rok 2015 
Starostka 

- představila paní Mgr. Vlaďku Dobiášovou, předsedkyni komise sociální, zdravotní a 
pro Projekt Zdravé město a MA21, která prezentovala detailněji projekt, představila 
hodnotící zprávu za rok 2014 a plán zlepšování pro rok 2015 

Mgr. Dobiášová 
- cílem je podpora zdravého životního stylu 
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- zastupitelstvo schválilo deklaraci 
- existuje komise pro projekt při radě města 
- v měsíci lednu byli osloveni zástupci spolků – společné setkání 
- projekt navazuje na sociální oblast 
- do projektu jsou také zahrnuty pravidelně se konající farmářské trhy 
- úkolem je pokračovat v započatých aktivitách a kampaních 
- na podzim letošního roku se uskuteční Veřejné fórum - veřejné projednávání 

s občany, jehož výsledkem bude 10 největších problémů města; ty pak budou 
předloženy zastupitelstvu města 

Návrh usnesení: 
1. Zastupitelstvo města Šlapanice bere na vědomí radou města schválenou 

Hodnotící zprávu o Projektu Zdravé město a MA21 
2. Zastupitelstvo města Šlapanice bere na vědomí radou města schválený Plán 

zlepšování na rok 2015. 
O tomto bodu se hlasovat nebude. 
 
 
 
ad 12. Dodatek č. 2 Plánovací smlouvy se společností Brněnská pole Invest, s. r. o. 
Starostka 

- změna smlouvy spočívá v postupném předávání komunikací v této lokalitě 
v návaznosti na dokončování jednotlivých etap výstavby 

- společnost se zavazuje provádět na svoje náklady údržbu předávané komunikace a 
chodníků až do předání další etapy výstavby plánované na období 2016/2017. 

doc. Novák 
- ve smlouvě z roku 2007 se uvádí bezúplatné předání – uvádí se, že komunikace 

budou předány do tří měsíců po vydání kolaudačního souhlasu po poslední 
z plánovaných etap výstavby   

- tím, že přijme město upravenou smlouvu, vznikne městu povinnost udržovat 
komunikace; kolik to bude stát město? 

MS 
- dle informací měl být komplex dokončen a předán městu v roce 2013  
- v současné době se jeví dokončení výstavby v roce 2020 
- společnost navrhuje postupné předávání po etapách 
- společnost se zavazuje do předání 2. etapy udržovat plochu na své náklady - údržba 

celého areálu by měla stát cca 100 – 150 000 Kč ročně 
doc. Novák 

- proč k tomu přistupujeme? 
- jedná se o soukromého investora 

MS 
- v původní smlouvě není uveden termín dokončení 
- společnost vyšla vstříc městu v několika aktivitách 

doc. Novák 
- mateřská školka byla součástí 3. etapy 
- postavila se za většinu prostředků města 
- ve výsledku společnost ušetřila 

Horák Pavel 
- souhlasí s doc. Novákem 
- sděluje, že příloha č. 1 a 2 nebyla v podkladových materiálech, které obdrželi 

zastupitelé k dnešnímu jednání 
Starostka 

- projevila lítost, že nebylo dříve na toto upozorněno 
 
p. Zycháček 

- podotkl, že vedení města má chránit město, ne vycházet vstříc soukromé firmě 
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Horák Pavel 
- dotázal se, kdo bude zajišťovat údržbu; zda SATESO, které má určitou kapacitu 

Starostka 
- město tím vychází vstříc požadavku občanů (sněhová kalamita, náledí) 
- v materiálu je uvedeno, že společnost Brněnská pole se zavazuje nadále provádět na 

svoje náklady údržbu předávané komunikace a chodníků až do předání další etapy 
výstavby plánované na rok 2016 - 2017  

Bc. Vavro 
- zákon ukládá chovat se s péčí řádného hospodáře 
- kde je výhodnost pro město; město na sebe přenáší podnikatelské riziko 

podnikatelského subjektu 
- jaké jsou případné garance, že dostojí svého závazku 

MS 
- společnost Brněnská pole Invest provádí pravidelně údržbu celé plochy a dělá ji 

pečlivě; jediná žádost občanů byla z období kalamity, kdy není možné na to rychle 
zareagovat 

Novák Zdeněk 
- požádal, aby byly zobrazeny plochy, o které se jedná (pozn.: MS předal kopii plánu) 

p. Sova 
- - je tato etapa konečná? 

Starostka 
- jedná se o konečnou etapu 

Ing. arch. Klaška 
- v době krize požádala společnost Brněná pole Invest o pomoc 
- darovali pozemek, vybudovali inženýrské sítě 
- město postavilo vlastní stavbu MŠ s pomocí dárců ve výši 7,2 mil. Kč 

doc. Novák 
- poslední etapa končí v roce 2020 
- upozornil, že přijetím smlouvy připadnou městu další náklady 
- považuje to za zbytečný výdaj 

Starostka 
- město má v povinnosti pečovat o své občany 
- v současně době řeší město žádost občanů ulice Seifertovy 
- investor má v úmyslu dokončit hřiště 

Bc. Vavro 
- postrádá garanci 
- město přejímá část povinností na sebe 

Starostka 
- dotázala se, zda předcházející smlouva obsahovala garance 

Ing. arch. Klaška 
- plánovací smlouva je institut, daný stavebním zákonem 
- praxe má nějaký vývoj 
- doporučuje se respektovat ustanovení zákona k plánovací smlouvě, případně 

doplnění nějakou dikcí 
- ad ul. Seifertova – první fáze byla ještě před schválením institutu plánovací smlouvy 

p. Zycháček 
- kde je jistota, že firma bude existovat do roku 2020? 

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Dodatek č. 2 k Plánovací smlouvě uzavřené dne  19.12.2007 se 
společností Brněnská pole Invest, s.r.o., se sídlem Brněnská Pole 1808/1, Šlapanice, 
IČO 27752712. 
Hlasování: 12 PRO – 8 PROTI – 1 SE ZDRŽEL  

PRO hlasovali: Hermann Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček Jiří, 
Migdauová Kateřina, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Staněk Miroslav, Šudák Vítězslav, 
Trněná Michaela, Zmeškal Pavel 
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PROTI hlasovali: Sova Tomáš, Novák Zdeněk, Vavro Ivan, Králová Marie, Horák Petr, 
Zycháček Jan, Horák Pavel, Burianová Jiřina 
ZDRŽEL SE: Novák Svatopluk 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 13. Volba člena finančního výboru 
Starostka 

- 19. ledna 2015 podala paní Ing. Kanarková rezignaci 
- Hnutí ANO navrhuje paní Dagmar Heinzovou 

Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí rezignaci paní Ing. Jitky Kanarkové, členky finančního výboru, ke 
dni 31.01.2015.   
 
ZM zvolilo členkou finančního výboru paní Dagmar Heinzovou. 
Hlasování: 21 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  

PRO hlasovali: 
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Petr, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, 
Klaška Michal, Kopeček Jiří, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Zdeněk, Novák 
Svatopluk, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Šudák 
Vítězslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 14. Informace o provedených rozpočtových opatřeních 
Starostka 

- rada města schválila rozpočtové opatření č. 18/20014 se zvýšením celkových příjmů 
a výdajů ve shodné výši 45 000 Kč 

- rada města schválila rozpočtové opatření č. 19/2014 se zvýšením celkových příjmů a 
výdajů ve shodné výši 13 000 Kč 

- rada města schválila rozpočtové opatření č. 1/2015 se zvýšením celkových příjmů a 
výdajů ve shodné výši 795 200 Kč 

Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí bez hlasování informaci o provedených rozpočtových opatření 
č. 18/2014, 19/2014 a 1/2015. 
 
 
 
ad 15. Rozpočtové opatření č. 2/2015 
Starostka 

- rozpočtové opatření bez zvýšení celkových příjmů a se zvýšením celkových výdajů a 
financování ve shodné výši o 7 322 900 Kč v rozsahu bodů 1 až 3 

- je vyvoláno dvěma vlivy – použitím zdrojů z minulých let na finanční pokrytí projektů, 
jejichž realizace byla zahájena v předchozích letech a pokračuje v roce 2015 a 
převod nevyčerpaných zůstatků dotací na projekty, financované z operačního 
programu LZZ 

doc. Novák 
- již na 1. zasedání zastupitelstva města v prosinci loňského roku upozornil na 

nezařazení akce „Intenzifikace redukce amonia na skládce Šlapanice“ do návrhu 
rozpočtu roku 2015 

- předseda finančního výboru ujistil, že bude řešeno formou rozpočtového opatření 
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- upozorňuje, že opožděné řešení může ohrozit závěrečné vyhodnocení související 
akce „Předčištění průsakových vod na skládce Šlapanice“ a riziko vrácení dotace ve 
výši cca 4 mil. Kč 

- upozornění zaslal dopisem paní starostce dne 9. února 2015 
Starostka 

- poukázala na rozpočtové opatření č. 1/2015, investiční výdaje § 6409, snížení o 
4 016 000 Kč a § 3729 – zvýšení o 4 016 000 Kč 

doc. Novák 
- akceptuje vysvětlení; stačilo poslat vysvětlení e-mailem 
- netrvá na písemné odpovědi na svoje upozornění  

Ing. Havlíčková 
- bude to hrazeno z investiční rezervy 
- nemá to vliv na celkové příjmy a výdaje 

Ing. Zmeškal 
- o kolik je vyšší rozpočet na akci „Bedřichovice“? 

Starostka 
- odhad činí cca 2 mil. Kč 

MS 
- na náves byl schválen změnový list 

Ing. Zmeškal 
- ad rozpočtové opatření č. 2/2015: kdy vznikla potřeba výdajů ve výši 7 mil. Kč? 
- žádal vysvětlení tajemníka 

Starostka 
- jedná se o akce, které byly převedeny z loňského roku do letošního roku 
- nepodařilo se to uhlídat a má to i personální dopady 
- Ing. Šmídová podala rezignaci 

TAJ 
- rozpočet se připravoval v listopadu 2014 a schvaloval v prosinci 2014 
- k přípravě rozpočtu nebyl přizván 

Ing. arch. Klaška 
- považuje za skandální, že tajemník úřadu nebyl přizván na projednávání rozpočtu 

Ing. Šmídová 
- 20.10.2014 byly odeslány podklady ke zpracování rozpočtu 
- tehdy se nevědělo, jak budou probíhat jednotlivé akce 
- podala podrobný výklad k jednotlivým položkám 
- závěrem sdělila, že bylo ušetřeno 6 mil. Kč 

Starostka 
- zopakovala, že nové vedení nemělo včas informace  

Ing. arch. Klaška 
- připomněl, že podle zákona se tajemník úřadu zúčastňuje zasedání rady města a 

zastupitelstva města s poradním hlasem 
p. Zycháček 

- odpovědnost nese vrcholový manažer 
- uznává, že každý může udělat chybu 
- poděkoval za vyřešení čističky 
- připomněl, že 4 zastupitelé byli zastupiteli v minulém volebním období 

Návrh usnesení: 
ZM schvaluje provedení rozpočtového opatření č. 2/2015. 
Hlasování: 21 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
PRO hlasovali: 
Burianová Jiřina, Hermann Pavel, Horák Petr, Horák Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, 
Klaška Michal, Kopeček Jiří, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Novák Zdeněk, Novák 
Svatopluk, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Šudák 
Vítězslav, Trněná Michaela, Vavro Ivan, Zmeškal Pavel, Zycháček Jan 
Návrh byl přijat. 
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ad 16. Informace ST, MST, TAJ 
Starostka podala informace: 

- akce „Kulturní dům Bedřichovice“ – skluz díky řešení podlahy; bude nové výběrové 
řízení; musí se respektovat technologické lhůty 

- proběhlo jednání s ICEC – město bylo osloveno s nabídkou odkupu tohoto areálu; 
probíhají další jednání   

- byla ukončena kontrola Finančního úřadu Brno – venkov na Základní škole Šlapanice 
– nebylo zjištěno porušení rozpočtové kázně 

- rada města řešila komunikaci mezi ředitelem ZŠ Šlapanice a školskou radou  
- proběhlo jednání se zástupcem společnosti TESCO – v letošním roce nemůže 

očekávat stavbu nového nákupního centra 
- následující den se uskuteční diskuse s občany ve věci hřiště na ul. Jiráskova 

MS 
- podal informaci k akci náves Bedřichovice 
- podrobněji informoval o změnách v lehkoatletickém areálu 
- u akce čistička běží stavební řízení 
- sdělil, že od 01.12.2014 je uvolněn od svého zaměstnavatel pro výkon funkce 

místostarosty; žádný příjem nemá 
TAJ 

- 31.01.2015 odešel do starobního důchodu vedoucí odboru finančního Ing. Slaný a 
novou vedoucí odboru finančního je Ing. Anna Havlíčková 

- Ing. Bc. Šmídová se rozhodla rezignovat z funkce vedoucí OISM; nástupce zatím 
není znám. 

 
V 19:00 hodin vyhlásila starostka deseti minutovou přestávku. 
 
Pokračování schůze v 19:10 hodin. 
 
 
 
ad 17. Informace z výborů zastupitelstva 
Starostka 

- nejdříve poděkovala všem, kteří se podíleli na nové podobě Šlapanického zpravodaje 
- požádala předsedy jednotlivých výborů, aby informovali o své činnosti za uplynulé 

období 
Mgr. Novák, předseda kontrolní výboru 

- úkoly si stanovuje kontrolní výbor v časovém horizontu jednoho roku 
- náměty pro příští období:  

 činnost Satesa a dohled nad jeho hospodařením 

 kontrola obecně závazných vyhlášek 

 kontrola investičních akcí (v návaznosti na dotace) 

 sledovat činnost základní školy 

 činnost městské policie (bezpečnost chodců, výběhy pro psy, atp.) 
- ustanovení kontrolního výboru: 

 žádá radu města, aby byl přítomen jeho zástupce jako přísedící u vybraných 
výběrových řízení města 

 požaduje od společnosti Sateso informaci, jestli je původ čpavku, event. 
dalších nežádoucích chemických látek, obsažených v městské skládce a 
jejich fakturace v souladu s platnými zákony a souvisejícími předpisy a doložit 
tento názor seznamem odpadů, který se na skládku navážel v čase a kopiemi 
protokolů ČIŽP 

 žádá starostku jako zástupce města ve Svazku pro vodovody a kanalizace 
Šlapanicko o informaci, na základě jakých principů je nastavena cena 
vodného a stočného ve Šlapanicích 
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Ing. Staněk, předseda finančního výboru 
- na poslední schůzi byl účasten zástupce společnosti Nákupní společnost, s. r. o., 

která se zabývá aukcemi na různé komodity (energie, odpadové hospodářství, 
kancelářský materiál, veřejné zakázky na stavby) 

- FV doporučuje prověřit možnost pověření zmíněné společnosti aukcemi energií 
včetně veřejného osvětlení a svozu odpadu 

- zahájeny kontroly plnění rozpočtu roku 2014 a obsahové náplně rozpočtu pro rok 
2015 u jednotlivých paragrafů 

- návrh revize směrnice Oběh účetních dokladů 
- poděkoval minulému vedení města za rekonstrukci v Bedřichovicích 

Ing. Hýbela, předseda Osadního výboru Bedřichovice 
- poděkoval minulému vedení města, že přikročilo k rekonstrukci kulturního domu 
- osadní výbor projednával I. etapu rekonstrukce kulturního domu 

 navrhují zahrnout do prováděné etapy i rekonstrukci vstupního objektu 

 doporučují změnit uchycení akustických panelů 

 zachovat stávající schodiště 

 při výměně podlahy v sále zvážit způsob provedení (parkety lepené na 
betonovou desku nebo pod parketovou podlahu) a způsob povrchové ochrany 

- vznáší požadavek na zadání zpracování Projektu II. etapy rekonstrukce KD 
Bedřichovice 

- projednána stížnost pana Ježe – zprůchodnění chodník k zastávce 
- poděkování panu Zycháčkovi za bezplatné zapůjčení dodávkového vozu. 

 
 
 
 
ad 18. Diskuse členů ZM 
doc. Novák  

- jaký je stav v ICEC - pokračuje čerpání? 
Starostka 

- proběhlo výběrové řízení na dočerpání 
- společnost ICEC podala žádost o prodloužení garance, ale náměstek ministra JUDr.  

Závodský nehodlá prodlužovat garanci 
doc. Novák  

- při zastavení čerpání hrozí ekologická katastrofa 
Starostka 

- zítra se uskuteční kontrolní den v ICEC; budeme o tom jednat 
Ing. Zmeškal – předložil návrh na změnu odměňování zastupitelů a předsedů a členů 
komisí a výborů: 

V současné době dostávají zastupitelé odměnu za práci v komisi či výboru 1 300 Kč 

v případě předsednictví  a 1 120 Kč v případě členství. 

Ročně je tedy částka pro zastupitele za práci v komisi či výboru 15 600 Kč 

(předsednictví), resp. 13 440 Kč (členství). 

Ostatní členové komisí a výborů obdrží odměnu na konci roku  – dle rozhodnutí předsedy 

výboru. Dochází tak k nerovnoměrnému odměňování zastupitelů a řadových členů komisí 

či výborů. 

 
Návrh: 

RM připraví následující podklady: 

o ověření možnosti zrušení odměn zastupitelů za práci komisí a výborů 

o návrh nových pravidel odměňování za práci v komisích a výborech tak, aby nebyli 

zvýhodňováni zastupitelé 
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Náměty na nová pravidla: 
- vyčlenit částku, s kterou se dnes počítá na odměňování zastupitelů v komisích a výborech 

- tuto částku poskytnout předsedům komisí a výborů k odměňování členů – 2x ročně  

- předsedové komisí a výborů dostávají pravidelnou měsíční částku 

Starostka 
- toto podléhá zákonu o obcích; prověříme a na příštím zasedání zastupitelstva 

budeme informovat 
Ing. Zmeškal 

- žádal o vysvětlení, proč jsou zápisy z výborů zveřejňovány až po projednání 
v zastupitelstvu města 

Mgr. Hanáková 
- vychází to z metodiky ministerstva vnitra; do doby, než bude zápis vzat na vědomí 

zastupitelstvem, je materiál podkladem. Protože zastupitelstvo svým usnesením 
ukládá úkoly výborům, a nebo z výstupů či doporučení z výborů vzejde nějaké 
usnesení, které ukládá úkol radě nebo jiným orgánům města, tak by se to mělo 
zveřejnit s  daným výstupem ze zastupitelstva. Výbory jsou jenom poradní a iniciační 
orgány (orgány orgánů) a zápis slouží jako podklad pro zastupitele při jejich dalším 
rozhodování. 

p. Zycháček 
- v zápise ze schůze rady města je uvedeno vypsání výběrového řízení na funkci 

ředitele Satesa; v čem je tedy úspora? 
- dotázal se Ing. Šmídové na důvody rezignace  

MS 
- nelze skloubit a kvalitně vykonávat funkci místostarosty a současně i jednatele 

Satesa 
- žádná úspora nevznikla 

p. Zycháček 
- tímto není splněn volební program; občanské sdružení Čisté Šlapanice slíbilo ušetřit 

za zrušení místa místostarosty 
Starostka 

- zodpovědným řízením může dojít k výrazným úsporám 
- očekáváme organizační změny 
- Sateso se může věnovat i dalším činnostem, které by mohly přinést městu zisk 

Ing. Šmídová 
- odmítla veřejně sdělit důvody rezignace 

doc. Novák 
- zrušení funkce ředitele v minulém volebním období nemělo negativní vliv na činnost 

Satesa 
- zainteresovanost místostarosty tím byla vyšší, protože jak skládka, tak Sateso 

stoprocentně patří městu a Sateso tak bylo „vtaženo“ do jednání rady města; rada 
města působí též jako valná hromada  

- domnívá se a je schopen doložit efektivnost tohoto postupu 
- též hledali další možnosti efektivity Satesa 

Bc. Vavro 
- ad KD Bedřichovice – nebylo vyhověno některým organizacím, proto se dělá nová 

podlaha 
- dotace nebyla přidělena 
- celkové náklady činí 35 mil. Kč 
- původní projekt se přepracoval 

Starostka 
- nebyla učiněna výtka vůči minulému vedení kvůli podlaze 
- výsledkem je změna složení podlahy 
- projektová dokumentace stála 1,4 mil. Kč     
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Horák Pavel 
- komunikuje se s dotačními orgány? 

MS 
- budeme jednat s poskytovatelem dotace. 

 
 
 
ad 19. Diskuse občanů 
Ing. arch. Klaška 

- projevil lítost nad změnami v lehkoatletickém areálu 
- varuje před prováděním velkých změn u akce „náves Bedřichovice“ 
- jak je to s výsadbou zeleně – ÚSES 
- doporučuje neměnit již schválené projekty 
- na většinu projektů je dotace; výše dotací v poměru s příspěvkem města vychází 

zhruba na polovinu 
- doporučuje neměnit týmy pracovníků 
- jednání ICEC – doporučuje směřovat k převodu 
- poděkoval za Projekt Zdravé město 
- nesouhlasí s článkem starostky o koncepci dopravy ve Šlapanickém zpravodaji a 

aktuálním stavu rozpočtu; vyjádří se k tomu veřejně  
Starostka 

- zmíněný článek je jednoduchou reakcí na článek pana Klašky 
- ad ÚSES Zlámaniny – projekt je dokončen 
- MŠ Hvězdička – zhotovitel je v prodlení; posunutí termínu je schváleno 

poskytovatelem dotace 
- rozpočet na akci hřiště Jiráskova ul. činí cca 940 tis. Kč, dotace činí cca 260 tis. Kč, 

což není 50 % 
- výměna osob na úřadu – nebude se vyjadřovat; pan Slaný odešel do starobního 

důchodu 
- studie koncepce – na SÚS proběhlo jednání; vyjadřují se pouze ke koncepci 

krajských komunikací; neexistuje, aby krajská komunikace byla jednosměrná 
Ing. Pecl 

- budova základní školy je zateplená a je neprodyšně uzavřena 
- jaká se dělají opatření, aby se vzduch nezhoršoval 
- uvažuje se o technických opatřeních? 
- jaký je záměr – možnost pořízení kompostérů 

Starostka 
- za větrání ve škole odpovídá ředitel 
- do budoucna to budeme muset řešit 

Mgr. Skočovský 
- učitelé v průběhu vyučování korigují větrání a přívod čistého vzduchu 

MS 
- zavedením kompostérů by došlo k úspoře nákladů na svoz odpadů 

doc. Novák 
- hnědé kontejnery tu musí být minimálně další 4 roky, neboť byly pořízeny v rámci 

dotace (udržitelnost projektu) 
Pavel Horák 

- ve třídách se dají využít okna jako mikro ventilace 
- v ostatních místnostech funguje vzduchotechnika 

Mgr. Skočovský 
- poděkoval městu za součinnost při kontrole finančního úřadu na ZŠ 
- ad špatná komunikace se školskou radou – požádal předsedkyni školské rady, aby 

zaslala písemnou formou témata, která jsou sporná, aby mohlo následovat věcné 
jednání u tzv. kulatého stolu 
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- dotázal se, proč nebyla škola, která byla nositelem myšlenky vybudování 
lehkoatletického areálu, přizvána k jednání o změně atletického areálu 

- využití areálu bylo původně konzultováno i s ostatními spolky   
MS 

- nové vedení hledalo možnosti úspor a využitelnost celé plochy lehkoatletického 
areálu, proto došlo ke změnám 

- v popisu projektu je uvedeno, že areál je určen pro mateřské školy, základní školu a 
gymnázium 

- celá travnatá plocha by se měla využít pro více účelů 
 
Pozn.: Ve 20:22 hodin odchází Ing. Petr Horák, přítomno 20 zastupitelů. 
 
Mgr. Skočovský 

- původní projekt byl projednán se všemi odborníky 
- žádá o zachování původního projektu 

Ing. Pecl 
- poděkování za to, že je snaha řešit ovzduší ve škole  
- vyzval zastupitele, aby měli vůli řešit problémy společně tzv. u kulatého stolu 

(reagoval tím na článek ve Šlapanickém zpravodaji, v němž se opozice zmínila o 
nemožnosti se prosadit z důvodu rozložení politických sil); zmínil předávání funkcí 

Starostka 
- čekáme na návrhy od opozice (nemáme v úmyslu je odmítnout jenom z důvodu, že 

jsou od opozice)  
pí Rytychová 

- nesouhlasí s vybudováním multifunkčního hřiště na ulici Jiráskova 
Ing. arch. Klaška 

- ad připomínka Ing. Pecla – předání funkce starosty: nedá se předat vše detailně 
- většina kolegů, kteří jsou dnes ve vedení města, byla členy zastupitelstva v minulém 

(příp. předminulém) volebním období; většinu problematiky znají  
- ad multifunkční hřiště Jiráskova ulice: většina dotázaných byla pro hřiště; měl by být 

stanoven provozní řád 
- ad připomínka pí starostky k dotacím: měl na mysli všechny projekty dohromady  
- ad článek k rozpočtu: uváděl v něm jiná čísla k jinému datu. 

p. Kepák 
- připomněl, že před 4 roky slíbila paní starostka vyřešení zavodněného pole v katastru 

Bedřichovice a dát do původního stavu 
Starostka 

- odvodnění polí si nevzala za svoje a dořešení tehdy nebylo v její kompetenci 
p. Cupák 

- co je započítáno do ceny vodného a stočného? Je v tom zakalkulována spotřeba 
energie čerpací stanice v Ponětovicích a má záznamové zařízení?  

- objem splašků, které odchází do čističky v Modřicích, je též započítán do ceny? 
- požádal o odklizení písku na komunikacích 

p. Vavro 
- v ceně vodného a stočného jsou započítány veškeré náklady (el. energie na čerpací 

stanici je také součástí a taktéž voda předaná k vyčištění)  
Starostka 

- požádáme Sateso o úklid místních komunikací 
- o úklid krajské komunikace musíme požádat SÚS 
- dejte mi kontakt a přizveme Vás k jednání na Svazku pro vodovody a kanalizace 

Šlapanicko 
Bc. Vavro 

- dešťová voda je součástí platby  
- nebylo docíleno úplné oddělení dešťové kanalizace od splaškové  



 14 

- ve Šlapanicích není asi 70 nemovitostí připojeno; neexistuje donucovací způsob, aby 
se připojili 

p. Velan Michal 
- vyzval všechny zastupitele k velké toleranci 
- minulé vedení města též provádělo jisté organizační změny 
- ad školní hřiště: hasiče nikdo neoslovil, ani nevyzval k jednání 

Ing. arch. Klaška 
- k poznámce p. Velana (reakce na doporučení ponechat původního tým) připomněl, 

že se připravuje služební zákon.  
 
 
 
ad 20. Závěr 
Starostka ukončila 2. zasedání zastupitelstva města v 20:52 hodin. 
 
Zapsala: Štěpánka Benadová 
 
 
 
 
 
 
 
 
    Tomáš Sova       Ing. Zdeněk Kadlc 
ověřovatel zápisu         ověřovatel zápisu  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Mgr. Michaela Trněná 
    starostka města Šlapanice 


